



HSBC Bank Middle East Limited

HSBC Non-Salary Transfer Personal Loan Cashback Welcome Offer Terms and Conditions

10 June 2024 – 31 August 2024 (Both dates inclusive)

When do these Offer Terms and Conditions apply?

- ▶ HSBC Bank Middle East Limited - UAE (“**we**” or “**us**” or “**HSBC**”) has launched a campaign for customers (“**you**”) who will apply and receive approval for a new HSBC Non-Salary Transfer Personal Loan (“**Offer**”).
- ▶ The Offer period is from **10 June 2024 to 31 August 2024** (“**Offer Period**”).
- ▶ These terms and conditions (“**Offer Terms and Conditions**”) apply in respect of the Campaign.

What is the eligibility criteria to participate in the Offer?

- ▶ The Offer is open to all new and existing customers who apply and receive an approval for a Non-Salary Transfer Personal Loan during the Offer Period.
- ▶ The Loan must be disbursed within the Offer Period.
- ▶ You must meet the Non-Salary Transfer Personal Loans account opening eligibility criteria and internal policy requirements, during the Offer Period.
- ▶ To be eligible you must be a UAE national or resident, between 21 – 65 years old and earn at least AED 7500* on a monthly basis.
- ▶ Non-Salary Transfer Personal Loan cannot be used for a top up or buy out.

What is the Offer?

If you are an existing customer and have a relationship with HSBC for 3 months or more, and you receive an approval for a Non-Salary Transfer Personal Loan during the Offer Period, and the loan is disbursed within the Offer Period, you may earn a cashback amount of:

Loan Amount	Cashback Offer
< AED 50,000	AED 250
AED 50,000 -100,000	AED 750
AED 100,000 +	AED 1,000

If you are a new HSBC customer, that is, have had a relationship with HSBC for less than 3 months, and you receive an approval for a Non-Salary Transfer Personal Loan during the Offer Period, and the loan is disbursed within the Offer Period, you may earn a cashback amount of:

Loan Amount	Cashback Offer
< AED 50,000	AED 500
AED 50,000 -100,000	AED 1,250
AED 100,000 +	AED 2,000

When and how will the Cashback Offer be provided?

- ▶ Provided the Non-Salary Transfer Personal Loan is disbursed during the Offer Period, the Cashback amount will be credited to your HSBC current bank account within 45 calendar days of loan disbursement.
- ▶ The Cashback Offer will be awarded one time only after you have met the qualifying criteria as outlined above and credited to your account. There is no other cash substitute.

*AED 7500 is the starting minimum income requirement for Non-Salary Transfer Personal Loan, this is subject to change based on your personal circumstances.

- ▶ If you close your Non-Salary Transfer Personal Loan within less than 45 calendar days from opening the Non-Salary Transfer Personal Loan account, then:
 - ▶ You will no longer be eligible for the Offer if you have not yet received it; or
 - ▶ Where you have received the Cashback into your HSBC current account, or received the Arrangement Fee waiver, then HSBC reserves the right to reverse the applicable Offer amount from any of your accounts with HSBC or your credit cards held with HSBC without prior notification.

Do any other Terms and Conditions apply to me?

Yes. As a customer of HSBC your general banking relationship with us will be governed by the HSBC Personal Banking General Terms and Conditions (UAE) and the HSBC Personal Loans Terms and Conditions. They can be found on our website at www.HSBC.ae.

For all rates, fees and charges (including overseas transactions) as set out on the HSBC Schedule of Services and Tariffs, please visit our website at www.HSBC.ae.

What else do I need to know about the Offer?

- ▶ We reserve the right to amend or withdraw this Offer at any time by notice on our website at www.hsbc.ae.
- ▶ You must be always up to date on all your payments across your HSBC relationship in order to participate in this Offer. If any payments are overdue on any of your HSBC products, or at any stage you are in breach of any of our terms and conditions, you will not qualify for the purpose of this Offer.
- ▶ Participating in this Offer does not grant entrants the right to use HSBC's name, logo or images from or relating to the Offer without HSBC's explicit written approval. Participants may not make any public announcement regarding any aspect of this Offer without HSBC's prior written consent and any breach of this provision shall confer a right on HSBC at HSBC's discretion not to award the Offer to a qualifier immediately and without notice.

This Campaign is only available in the UAE and the Offer Terms and Conditions shall be governed in all respects by the federal laws of the United Arab Emirates, and in particular by the laws of the Emirate of Dubai. All disputes relating to these Offer Terms and Conditions shall be subject to the exclusive jurisdiction of the non-DIFC courts of Dubai, United Arab Emirates.

Warning Statement:

You may have to pay penalties if you pay off a loan/financing early. If you do not meet the repayments/ payments on your loan/credit card/financing, your account will go into arrears. This may affect your credit rating, which may limit your ability to access financing in the future.

Refinancing your loans/financing may take longer to pay off than your previous loan/financing and may result in paying more in interest/profit.

شروط وأحكام عرض الاسترداد النقدي الترحيبي للقرض الشخصي بدون تحويل راتب من HSBC

من 10 يونيو 2024 حتى 31 أغسطس 2024 - شاملاً كلا التاريخين

متى تنطبق شروط وأحكام هذا العرض؟

- قام بنك إنتش إس بي سي الشرق الأوسط المحدود - الإمارات العربية المتحدة («نحن» أو «HSBC») بإطلاق حملة ترويجية للعملاء («أنت») الذين يتقدمون بطلباتهم للحصول على قرض شخصي جديد من HSBC بدون تحويل الراتب، وتمت الموافقة على طلباتهم. («العرض»)
- يسري هذا العرض الترويجي خلال الفترة ما بين 10 يونيو 2024 حتى 31 أغسطس 2024 («فترة العرض»).
- تنطبق هذه الشروط والأحكام («شروط وأحكام العرض») فيما يتعلق بالعرض الترويجي.

ما هي معايير الأهلية للمشاركة في العرض؟

- هذا العرض متاح لجميع العملاء الجدد والحاليين الذين يتقدمون بطلباتهم وتمت الموافقة عليها للحصول على قرض شخصي بدون تحويل راتب خلال فترة العرض.
- يجب أن يتم صرف مبلغ القرض خلال فترة العرض.
- يجب عليك استيفائك معايير الأهلية المطلوبة لفتح حساب قرض شخصي بدون تحويل راتب ومتطلبات اللوائح الداخلية خلال فترة العرض.
- لكي تكون مؤهلاً، يجب أن تكون مواطناً إماراتياً أو مقيماً في دولة الإمارات العربية المتحدة وأن يتراوح عمرك بين 21 و 65 عاماً وكسب راتب لا يقل عن 7500 درهم إماراتي* على أساس شهري.
- لا يمكن استخدام تحويل القرض الشخصي لزيادة قيمة القروض الحالية أو شراء القروض من البنوك الأخرى.

ما هو العرض؟

إذا كنت أحد العملاء الحاليين ولديك علاقة مصرفية مع HSBC لمدة 3 أشهر أو أكثر، وتلقيت الموافقة للحصول على قرض شخصي بدون تحويل راتب خلال فترة العرض، وتم صرف القرض خلال فترة العرض، فقد تحصل على مبلغ استرداد نقدي قدره:

مبلغ القرض	عرض الاسترداد النقدي
أقل من 50,000 درهم إماراتي	250 درهم إماراتي
50,000 - 100,000 درهم إماراتي	750 درهم إماراتي
100,000 درهم وما فوق	1000 درهم إماراتي

وإذا كنت من عملاء HSBC الجدد، أي أن لديك علاقة مصرفية مع HSBC لمدة تقل عن 3 أشهر، وتلقيت الموافقة للحصول على قرض شخصي بدون تحويل راتب خلال فترة العرض، وتم صرف القرض خلال فترة العرض، فقد تحصل على مبلغ الاسترداد النقدي قدره:

مبلغ القرض	عرض الاسترداد النقدي
أقل من 50,000 درهم إماراتي	500 درهم إماراتي
50,000 - 100,000 درهم إماراتي	1250 درهم إماراتي
100,000 درهم وما فوق	2000 درهم إماراتي

متى وكيف سيتم تقديم عرض الاسترداد النقدي؟

- يشترط أن يتم صرف مبلغ القرض الشخصي بدون تحويل راتب خلال فترة العرض، وسيتم إضافة مبلغ الاسترداد النقدي إلى حسابك المصرفي الجاري لدى HSBC خلال 45 يوماً تقويمياً من صرف القرض.
- سيتم منح عرض الاسترداد النقدي مرة واحدة فقط بعد استيفاء معايير الأهلية الموضحة أعلاه وإضافته إلى حسابك. ولا يوجد أي بديل نقدي آخر.

* 7500 درهم إماراتي هو الحد الأدنى لمتطلبات الدخل للحصول على قرض شخصي بدون تحويل راتب، ويخضع ذلك للتغيير حسب ظروفك الشخصية.

◀ إذا قمت بإغلاق قرضك الشخصي بدون تحويل راتب خلال أقل من 45 يوماً تقويمياً من فتح حساب القرض الشخصي بدون تحويل الراتب، فعندئذٍ:

◀ لن تكون مؤهلاً للحصول على العرض إذا لم تكن قد تلقيته بعد. أو

◀ عندما تتلقى مبلغ الاسترداد النقدي في حسابك الجاري لدى HSBC، أو حصلت على إعفاء من رسوم الترتيب، فإن HSBC يحتفظ بالحق في استرداد مبلغ العرض المطبق من أي من حساباتك لدى HSBC أو بطاقتك الائتمانية لدى HSBC دون أي إشعار مسبق

هل تنطبق عليّ أية شروط وأحكام أخرى؟

نعم. باعتبارك من عملاء HSBC، فإن علاقتك المصرفية معنا عموماً ستخضع لشروط وأحكام HSBC العامة للخدمات المصرفية الشخصية (الإمارات العربية المتحدة) كما تطبق شروط وأحكام القرض الشخصي من HSBC. ويمكن العثور عليها على موقعنا الإلكتروني www.hsbc.ae.

وللاطلاع على معدلات الفائدة والرسوم والمصاريف (بما في ذلك المعاملات الخارجية) المحددة في جدول رسوم الخدمات والتعرفات المطبقة لدى HSBC، فيرجى زيارة موقعنا الإلكتروني www.HSBC.ae.

ما الذي ينبغي عليّ معرفته حول هذا العرض؟

◀ نحتفظ بالحق في تعديل أو سحب هذا العرض في أي وقت بدون من خلال الإشعار عن ذلك على موقعنا الإلكتروني www.hsbc.ae.

◀ يجب عليك أن تكون منتظماً دائماً بسداد كافة المدفوعات الناشئة عن علاقتك المصرفية مع HSBC من أجل التأهل للاستفادة من هذا العرض. وفي حال كان هناك أية دفعات متأخرة على أي من منتجات HSBC الخاصة بك، أو في حال أي انتهاكك لأي من الشروط والأحكام الخاصة بنا في أي مرحلة، فلن تكون مؤهلاً للاستفادة من هذا العرض.

◀ إن المشاركة في هذه العرض لا للمشاركين الحق في استخدام اسم أو شعار HSBC أو أي صور متعلقة بالعرض دون الحصول على الموافقة الخطية الصريحة من قبل HSBC. ولا يحق للمشاركين الإعلان عن أي جانب من جوانب هذا العرض دون الحصول على الموافقة الخطية المسبقة من HSBC، وأي انتهاك لهذا الشرط يمنح الحق لبنك HSBC، بناءً على تقديره المطلق، بعدم منح العرض للمشارك المؤهل على الفور وبدون أي إشعار.

يسري هذا العرض الترويجي في دولة الإمارات العربية المتحدة فقط، وتخضع شروط وأحكام هذا العرض من جميع النواحي إلى القوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة، وإلى قوانين إمارة دبي بشكل خاص. تخضع جميع النزاعات المتعلقة بشروط وأحكام هذا العرض للاختصاص الحصري للمحاكم غير التابعة لمركز دبي المالي العالمي في دبي، الإمارات العربية المتحدة.

بيان تحذيري

قد تضطر إلى دفع غرامات إذا قمت بسداد القرض/التمويل مبكراً. وإذا لم تقم بسداد الأقساط/الدفعات المترتبة على القرض/بطاقة الائتمان/التمويل الخاص بك، فسيشار إليها في حسابك كمتأخرات. وقد يؤثر ذلك على تقييمك الائتماني، مما قد يحد من إمكانية حصولك على التمويل في المستقبل. وقد تستغرق إعادة تمويل قروضك/تمويلك وقتاً أطول للسداد مقارنة بقرضك/تمويلك السابق، وقد يؤدي ذلك إلى دفع المزيد من الفائدة/الربح.